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POLITIČKI PREGLED dnevne štampe 

Dačić: Malo šta možemo da uradimo 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Politika | strana: 4 | autor: B. Anđelić 

Imamo veoma malo prostora da nešto uradimo povodom oslobađajuće presude hrvatskim generalima Anti 

Gotovini i Mladenu Markaču u Hagu – rekao je za „Blic“ premijer Srbije Ivica Dačić. O daljim koracima, 

mogućim merama i planovima, državni vrh će, kako kaže, razgovarati tokom nedelje. sadržaj || 

Nikolić: Presuda otežala pomirenje 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Politika | strana: 4 | autor: Tanjug 

“Srbija je privržena stabilizaciji odnosa u regionu, ali je presuda Haškog tribunala u slučaju hrvatskih generala 

Gotovine i Markača otežala proces pomirenja Srbije i Hrvatske, izjavio je predsednik Srbije Tomislav Nikolić u 

razgovoru sa specijalnim predstavnikom Unmika Faridom Zarifom. „Srbija ima plan da ujedini u prijateljstvu bivše 

jugoslovenske republike, ali to mora biti postignuto u uslovima ravnopravnosti, čemu ovakva nepravedna 

presuda nikako ne ide u prilog“, istakao je Nikolić. sadržaj || 

Spomenik OVK u centru Preševa 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Politika | strana: 4 | autor: M. Ivanović 

Na trgu ispred sedišta lokalne samouprave Preševa postavljen je spomenik sa 27 ispisanih imena poginulih 

pripadnika takozvane Oslobodilačke vojske Preševa, Bujanovca i Medveđe, organizacije koja je na jugu Srbije 

podigla oružanu pobunu protiv države. Spomenik je, u organizaciji veterana OVPBM, otkriven u petak, ali prvi 

čovek Preševa Ragmi Mustafanije nije želeo da daje izjave dok narodni poslanik Riza Haljimi kaže da nije 

prisustvovao otkrivanju obeležja. sadržaj || 

Nova kancelarija za pristupanje EU 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Politika | strana: 5 | autor: I. M. J. 

Koordinaciono telo za proces pristupanja EU, kojim predsedava premijer Ivica Dačić, održaće danas prvu 

sednicu u novom sastavu i usvojiti nacrt akcionog plana za ispunjavanje preporuka EK iz poslednjeg izveštaja o 

napretku Srbije u procesu evrointegracija, kažu u Vladi Srbije. U tom telu biće i potpredsednici Suzana Grubješić, 

Aleksandar Vučić, Rasim Ljajić i Jovan Krkobabić, ministri Mlađan Dinkić, Ivan Mrkić, Nikola Selaković, Goran 

Knežević, Zorana Mihajlović, Verica Kalanović i Milutin Mrkonjić. sadržaj || 
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Dejton za Kosovo trenutno nerealan 
medij: Danas | rubrika: Politika | strana: 1, 2 | autor: J. T. 

Mišljenje premijera Ivice Dačića da bi se kosovski problem mogao rešiti „novim Dejtonskim sporazumom“ nije 

utemeljeno u realnosti, smatraju sagovornici Danasa potpredsednik DSS Slobodan Samardžić i bivši državni 

sekretar u Ministarstvn za KiM Oliver Ivanović. Dačić је povodom današnje 17. godišnjice završetka mirovne 

konferencije u američkoj vojnoj bazi u Ohaju, kojom je okončan rat u BiH, ocenio Dejtonski sporazum kao 

„istorijski dokument koji je prekinuo rat i stvorio pravne, političke i ustavne uslove za funkcionisanje BiH, a samim 

tim i za nastanak Republike Srpske“, zbog čega je „i za druge probleme, kao što je Kosovo, moguć neki novi 

Dejtonski sporazum“. sadržaj || 

(Ne)ozbiljni ministri 
medij: Dnevnik | rubrika: Politika | strana: 2 | autor: G. V. 

Rasprava o amandmanima na izmene carinskog zakona juče nije održana u parlamentu Srbije jer se nije 

pojavio niko od predstavnika Vlade. Posle dva sata čekanja parlamentarci su odlučili da sednicu prekinu i 

nastave je danas. Predsednik Skupštine Nebojša Stefanović saopštio je tim povodom da se sednica odlaže 

„zbog nemogućnosti Vlade da obezbedi da neki ministar prisustvuje sednici”.  Kako je predsednik pročitao na 

početku, na sednicu su u ime Vlade bili pozvani Suzana Grubješić, Mlađan Dinkić, Verica Kalanović i Sulejman 

Ugljanin. sadržaj || 

Listići biraju lidera 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Politika | strana: 3 | autor: M. P. 

U nedelju, 25. novembra tačno u 19 sati znaće se ko će u naredne četiri godine predvoditi Demokratsku 

stranku. Prema rečima Marka Đurišića, šefa Organizacioiog odbora, Skupština počinje u podne, a za 

izjašnjavanje 3.200 delegata predviđena su dva sata. Oni će u 150 kabina ovoga puta na listićima, a ne 

elektronski, zaokruživati svoje „favorite“. „Najpre će predsednik Boris Tadić predstaviti izveštaj o radu stranke, 

biće usvojena programska deklaracija i verifikovaće dogovorene izmene statuta. Posle toga će kandidati 

predstaviti svoj program, a zatim sledi glasanje, kaže Đurišić za „Novosti“. sadržaj || 

Pred Tomu sa predlogom 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Društvo | strana: 5 | autor: I. Mićević 

Čelni ljudi Srpske akademije nauka i umetnosti usaglasiće narednih dana konkretan predlog kojim će ova 

najuglednija naučna i umetnička institucija da odgovori pozivu predsednika Srbije Tomislava Nikolića za pomoć 

u rešavanju kosovskog pitanja. Kada će saradnja početi i kojom dinamikom će se odvijati, kako kaže akademik 

Vojislav Stanovčić, zavisiće pre svega od Vlade Srbije.Većina akademika složna je u mišljenju da bi bilo dobro 

da je država i ranije zatražila naučno mišljenje SANU, a ne tek sada, pred kraj procesa pregovaranja. Spremni 

su, kažu, da pomognu, savetuju i uključe se u rešavanje kosovskog pitanja. sadržaj || 
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Struka sprema tužbu 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Društvo | strana: 5 | autor: E. R. 

Ukupno 110 tužilaca i njihovih zamenika potpisali su inicijativu za pokretanje postupka u kome će se utvrditi 

pojedinačna odgovornost članova prvog i stalnog sastava Državnog veća tužilaca zbog rezultata reizbora. 

„Svojim nezakonitim odlukama pogazili su naša osnovna prava i ljudsko dostojanstvo, načinili veliku štetu 

pravosudnom sistemu Srbije i načinili veliku materijalnu štetu svom narodu”, navodi se u inicijativi i izabranih i 

neizabranih tužilaca.  Ustavni sud je poništio sve njihove odluke zbog čega je preispitivanje njihove 

pojedinačne odgovornosti neminovno. Zato su odluke US bez preispitivanja rada i odgovornosti članova 

DVT – besmislene. sadržaj || 

Ne može biti blokirana debata u UN o tribunalu 
medij: Politika | rubrika: Politika | strana: 1, 5 | autor: B. Čpajak 

Ipored nezvaničnih informacija da se neke uticajne članice Saveta Bezbednosti UN – SAD, Velika Britanija i 

Francuska protive raspravi u Generalnoj skupštini o ad hok tribunalima koju je Vuk Jeremić zakazao za 10. april, 

ne postoji formalna mogućnost da ta debata bude blokirana, saznaje „Politika” iz krugova bliskih UN. „I kad bi 

postojao politički pritisak nekih zemalja, to ne bi onemogućilo da se rasprava o ovoj temi, ipak, održi“, kaže izvor 

iz svetske organizacije. Vuk Jeremić, predsednik Generalne skupštine UN, objasnio je da je odluku o održavanju 

javne rasprave o ulozi i učinku Haškog tribunala i drugih sličnih ad hok sudova, čiji je osnivač UN, sazvao nakon 

konsultacija sa državnim vrhom Srbije i rekao da očekuje pritiske da se od rasprave odustane, ali da odustajanja 

neće biti. sadržaj || 

Radikalniji protest na FASPER-u 
medij: Politika | rubrika: Društvo | strana: 8 | autor: V. Aranđelović 

Ni posle tri nedelje od početka štrajka studenti Fakulteta za specijalnu rehabilitaciju i edukaciju (FASPER) nisu 

našli zajedničko rešenje sa upravom te visokoškolske ustanove. Nezadovoljni odlukom o prebacivanju na 

bodovni sistem studija, štrajkači su prvo prekinuli nastavu, a juče su profesorima onemogućili i ulazak u zgradu 

fakulteta. Vođen je i razgovor sa rukovodstvom fakulteta i Rektorata BU kako bi pronašli adekvatno rešenje, ali 

šta će da ponude studentima juče nije bilo moguće saznati od Jasmine Kovačević, dekana FASPER-a. „Detalje 

ni mi ne znamo, samo nam je rečeno da će nam se obratiti zvaničnim saopštenjem“. sadržaj || 
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Dinkić: Ne dam da i dalje rade tajno 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Politika | strana: 5 | autor: Danijela Nišavić 

Kada bi direktori javnih preduzeća bili birani u skladu s Predlogom zakona o javnim preduzećima koji je juče 

usvojila Vlada Srbije, mnogi među njima ne bi mogli biti izabrani na funkciju na kojoj su sada. Vlada je juče 

usvojila Predlog zakona o javnim preduzećima, kojim se predviđa profesionalizacija njihovog upravljanja, kao i 

da se direktori biraju na javnim konkursima. Očekuje se da će polovinom decembra Skupština usvojiti te zakone, 

dok bi prvi konkursi mogli da budu raspisani najverovatnije početkom iduće godine.  sadržaj || 

Vlada razmatra ukidanje konverzije 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana: 9 | autor: S. V. 

Šefovi stranaka vladajuće koalicije naredne nedelje će razgovarati o rešavanju problema konverzije prava 

korišćenja u pravo svojine nad zemljištem, najavio je juče premijer Ivica Dačić. Velimir Ilić, ministar građevine i 

urbanizma, kaže da je zbog konverzije samo u Beogradu blokirano dve milijarde evra investicija i najavljuje 

njeno ukidanje. Na ovim konsultacijama će se raspravljati o svim investicijama koje su zaustavljene zbog 

problema sa konverzijom i izdavanjem dozvola, uključujući i „Ikeu“, precizirao je Ilić. sadržaj || 

MMF traži manje izdvajanje za opštine 
medij: Blic, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana: 9 | autor: S. V. 

Vlada je zadovoljna sa razgovorima sa MMF, ali ono što se nismo složili nije razlog za pesimizam - rekao je juče 

Mlađan Dinkić, ministar finansija i privrede, nakon okončanja posete misije MMF. Na pitanje gde nije postignuta 

saglasnost sa MMF, Dinkić je odgovorio da je fond tražio da se ukinu transferi novca svim gradovima u Srbiji, jer 

su mnoge oštine zaposlile mnogo više ljudi. Ministar je rekao i da je MMF tražio da naknada za policiju od 10.000 

dinara bude ukinuta. Zuzana Murgasova, koja je predvodila posetu MMF, rekla je da se Srbije suočava sa 

brojnim izazovima i da se Fiskalni defi cit povećao u 2012. sadržaj || 

Priveden Jožef Kasa zbog afere „Agrobanka" 
medij: Danas | rubrika: Društvo | strana: 1, 5 | autor: D. D. 

Jožef Kasa, nekadašnji direktor subotičke filijale Agrobanke i bivši potpredsednik Vlade Srbije, uhapšen je juče 

ujutru u nastavku istrage ove afere, potvrdio je premijer i ministar policije Ivica Dačić. Prema nezvaničnim 

informacijama, Kasa, koji je dugogodišnji predsednik Saveza vojvođanskih Mađara i nekadašnji gradonačelnik 

Subotice, osumnjičen je za zloupotrebu službenog položaja. sadržaj || 
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Dačić: Prevazišli smo period divljeg kapitalizma 
medij: Danas | rubrika: Društvo | strana: 10, 11 | autor: A. Milošević 

Vlada Srbije će do kraja 2013. doneti novi zakon o radu, u narednih šest meseci novi zakon o planiranju i 

izgradnji, ukinuće konverziju zemljišta, a do kraja marta ćemo imati izmene zakona o korišćenju javnih dobara, 

najavili su juče premijer Ivica Dačić, ministar građevine i urbanizma Velimir Ilić i savetnica u Ministarstvu finansija 

Milica Bisić. „Vlada je vredno radila na popravljanju slike privrede, budžetski deficit je stavljen pod kontrolu, a 

dobri ekonomski parametri pokazuju da će zbog većih prihoda i manjih rashoda posle rebalansa budžeta, 

manjak biti i manji nego što je računato – rekao je Dačić na konferenciji Američke privredne komore povodom 

100 dana rada nove vlade. sadržaj || 

Ima li vlada plan za industriju? 
medij: Danas | rubrika: Društvo | strana: 11 | autor: G. V. 

Metalska industrija Srbije je u velikoj krizi i da bi opstala, potrebna joj je podrška države, a prvenstveno joj treba 

obezbediti posao na domaćem tržištu, ocena je javnog slušanja diskusije o stanju u metalskoj industriji održanom 

u Odboru za privredu, regionalni razvoj, trgovinu, turizam i energetiku uSkupštini Srbije. „Pre 10 godina u 

metalskoj industriji bilo je 400.000 zaposlenih, a sada ih je četiri puta manje, oko 111.000. Da bi se pomoglo 

metalskoj industriji potrebno je formiranje razvojne banke i kreditiranje likvidnosti i proizvodnje u metalskom 

sektoru”, istakao je potpredsednik Saveza samostalnih sindikata Srbije Zoran Mihajlović. Prema njegovim rečima, 

glavni problem u toj grani je što preduzeća posluju sa gubicima, a istovremeno im država duguje oko 110 

milijardi dinara. Kada bi taj dug bio izmiren, proizvodači bi obezbedili sredstva za poslovanje. sadržaj || 

Učešće javnog duga u BDP-u 57,5 odsto 
medij: Danas | rubrika: Društvo | strana: 11 | autor: G. V. 

Učešće javnog duga Srbije u bruto domaćem proizvodu u oktobru se povećalo sa 55,4 na 57,5 odsto, objavila 

je Uprava za javni dug. Najveći uticaj na povećanje javnog duga Srbije imalo je ponovno otvaranje emisije 

evroobveznica u iznosu od jedne milijarde dolara koja dospeva u septembru 2021. godine. Tokom oktobra 

Srbija se dodatno zadužila kroz hartije od vrednosti denominovane u dinarima za 21,57 milijardi, kao i hartije 

denominovane u evre u iznosu od 47,66 miliona. sadržaj || 

Amandmanima do ustavnih sedam posto 
medij: Dnevnik | rubrika: Politika | strana: 3 | autor: B. D. Savić 

Skupština Vojvodine usvojila je juče amandmane na predlog republičkog budžeta za 2013. godinu kojim se traži 

da se Vojvodini ustupi 43 odsto prihoda od akciza koje se prikupe na teritoriji Pokrajine, a kako bi se obezbedile 

ustavne garancije o finansiranju APV. Amandmanima koji su upućeni republičkom parlamentu zahteva se i da 

se iz pokrajinskog budžeta izuzmu transferna sredstva namenjena lokalnim samoupravama i za plate zaposlenih 

u osnovinim i srednjim školama, pošto su te oblasti u nadležnosti Republike. sadržaj || 
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Gas će poskupeti, ali malo 
medij: Dnevnik | rubrika: Ekonomija | strana: 4 | autor: - 

Generalni direktor „Srbijagasa” Dušan Bajatović izjavio je juče da ni posle Nove godine neće biti velikog 

poskupljenja gasa za potrošače u Srbiji, iako bi to bilo moguće. „Drastično poskupljenje, međutim, ne bi bilo 

primereno i dogovor je da uvažimo novu cenu gasa iz dugoročnog aranžamana s Rusžjim, koja očekujemo da 

će biti još jeftinija“, rekao je Bajatović, i naveo da i sada kupujemo gas iz Rusije po nižoj ceni od 420, umesto 500 

dolara za hiljadu kubika. „Trudićemo se da, ako ga bude, to poskupljenje bude malo, jer možemo da se 

dogovorimo s Agencijom za energetiku, koja će od Nove godine utvrđivati cene gasa, da neke troškove 

ostavimo na teret „Srbijagasu” i da o tome razgovaramo posle, a da prikažemo samo deo troškova preuzeća, 

da bi poskupljenje bilo primereno standardu potrošača. sadržaj || 

Za nova radna mesta u Vojvodini po 1.300 evra i hala i... 
medij: Dnevnik | rubrika: Ekonomija | strana: 5 | autor: D. Ml. 

Vojvođanski sekretar za privredu Miroslav Vasin izjavio je juče da će Vlada Vojvodine u 2013. godini finansijski 

pomoći investitore u Pokrajini, bez obzira na to da li počinju ulaganja od temelja (grinfild investicija) ili koriste 

postojeće objekte (braunfild investicija). Vasin je, predstavljajući „Program za poboljšanje stanja u oblasti 

privrede, preduzetništva i zanatstva u Vojvodini”, rekao da će Pokrajina platiti zakup proizvodne hale na godinu 

dana svakom stranom investitoru koji bude uložio više od tri miliona evra i zaposlio više od 100 radnika pri 

realizaciji braunfild investicija. sadržaj || 

Gazde žele da lakše dele otkaze 
medij: Dnevnik | rubrika: Ekonomija | strana: 5 | autor: - 

Predstavnici privrednika u Srbiji založili su se za izmene Zakona o radu koji će omogućiti lakše otpuštanje, dok je 

premijer Ivica Dačić ocenio da novi zakon treba da uvaži legitimne interese i zaposlenžh i poslodavaca. Na 

konferenciji „Prvo prolazno vreme – 100 dana nove Vlade“, održanoj u Beogradu, predsednik poslovnog 

udruženja „Poslodavac“ Miodrag Kostić ocenio je da postojeći Zakon o radu veoma komplikuje proceduru 

otpuštanja radnika i više vodi računa o zaposlenom koji treba da dobije otkaz nego o onome koji treba da 

ostane da radi. sadržaj || 

Povišica triput manja 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Društvo | strana: 4 | autor: B. Stjelja 

Ne miri se gotovo niko od 1.694.505 penzionera sa čekovima koji im ovih dana stažu na kućne pragove. 

Oktobarska povišica od svega dva odsto tri puta je manja od očekivane, pa će se ovom računicom u 

narednim danima baviti i Ustavni sud Srbije. U Republičkom fondu za penzijsko i invalidsko osiguranje kažu da od 

danas počinje isplata „uvećanih“ penzija poljoprivrednicima, a od subote i onima iz nekadašnje kategorije 

zaposlenih. Prosečna penzija 215.829 poljoprivrednika u septembru je iznosila 9.721 dinar, a sa oktobarskom 

povišicom od dva odsto ona će biti 9.915 dinara. A 1.367.958 penzionera iz kategorije zaposlenih je po staroj 

računici dobijalo u proseku po 24.480 dinara, dok će po novom obračunu podizati 24.968 dinara. sadržaj || 
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Ulagačima otvaraju vrata 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana: 6 | autor: T. S. - D. I. K. 

Prepreka koja je u poslednje tri godine zakočila više od dve milijarde evra investicija samo u glavnom gradu, 

biće uskoro otklonjena. Konverzija prava korišćenja u pravo svojine nad gradskim građevinskim zemljištem uz 

naknadu biće ukinuta, a odluka o tome biće doneta možda već naredne nedelje, kada će se o konverziji 

izjasniti šefovi svih stranaka koje čine Vladu. Da će se čelnici stranaka sastati naredne nedelje po pitanju 

konverzije potvrdio je juče i premijer Ivica Dačić. sadržaj || 

Zajmu ista cena 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana: 7 | autor: E. E. R. 

Privrednici će morati da sačekaju kraj naredne godine kako bi od poslovnih banaka mogli jeftinije da se 

zadužuju. Kako saznaju „Novosti“, NBS neće udovoljiti zahtevima privrednika, a koje su ovi istakli kao jedan od 

zahteva Nacionalnog saveta za privredni preporod. Obrazloženje za odbijanje ove, inače jedne od ključnih 

mera koju zahteva privreda, je da „je inflacija trenutno vrlo visoka, pa bi spuštanje obavezne rezerve banaka 

dodatno povećalo tražnju, a samim tim i potrošačke cene“. sadržaj || 

Za zemljište ni jedan dinar 
medij: Večernje Novosti, Srbija | rubrika: Ekonomija | strana: 7 | autor: T. Spalević 

Katastarska legalizacija moguća je samo za objekte izgrađene do 11. septembra 2009. godine. Jednim 

rešenjem, uz upisano vlasništvo nad objektom, bespravni graditelji postaće i vlasnici parcele ispod objekta. 

Zemljište neće platiti ni dinar, dok će ih upis vlasništva u katastar koštati oko 100 evra po objektu. Svi koji do 

sada nisu podneli zahtev za legalizaciju a sazidali su zdanje bez dozvole do septembra 2009. godine, imaju 

novu šansu, odnosno rok od godinu dana da podnesu zahtev Republičkom geodetskom zavodu za upis. Ovo 

su novine prsdviđene Nacrtom zakona o posebnim uslovima za upis prava svojine na objektima. U 70 odsto 

slučajeva kada je reč o nelegalnim porodičnim kućama kamen spoticanja u dosadašnjim zakonskim rešenjima 

o legalizaciji bilo je zemljište, zbog nerešenih imovinskopravnih odnosa. Ovim nacrtom taj problem se 

prevazilazi tako što se vlasnik objekta upisuje i kao vlasnik zemljišta ispod objekta, a ukoliko ima oštećenih 

strana, bilo da je to država, lokalna samouprava ili treće lice, u sudskom postupku mogu da ostvare pravo 

na naknadu štete. sadržaj || 

Nova šansa socijalnom zapošljavanju radnika 
medij: Politika | rubrika: Ekonomija | strana: 10 | autor: J. Petrović 

Zakon o socijalnom preduzetništvu, za čije se donošenje interesovala Zuzana Murgasova, šef delegacije MMF-a 

tokom razgovora s Jovanom Krkobabićem, potpredsednikom vlade i ministrom rada, trebalo bi da dobije 

zeleno svetlo vlade do kraja ove godine, kako bi u prvoj polovini 2013. bio usvojen u Skupštini, potvrdio je juče 

Moma Čolaković, poslanik PUPS-a u Skupštini Srbije. On ističe da je predstavnica MMF-a tokom susreta s 

potpredsednikom Krkobabićem želela da sazna više detalja o najavljenom zakonu, jer će se njegovom 

primenom, kako se očekuje, zaposliti između 70.000 i 80.000 lica s posebnim potrebama. sadržaj || 
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Dinkić: U kasi ima para do maja 
medij: Privredni pregled | rubrika: Naslovna | strana: 1 | autor: Ljiljana Kostadinović 

Srbija ima u državnoj kasi dovoljno novca za normalno funkcionisanje do maja iduće godine, a kad pristigne 

ruski kredit biće obezbeđena do kraja leta 2013. godine, njene obveznice se sada bolje kotiraju na 

međunarodnim tržištima i njihova cena (kamatna stopa po kojoj se prodaju) je pala sa sedam na manje od pet 

odsto, u odnosu na рrе godinu dana, tako da nema šanse da Srbija bankrotira, što je predstavljalo ozbiljnu 

pretnju u trenutku promene vlasti, rekao je juče na konferenciji za novinare posle sednice Vlade ministar 

finansija i privrede Mlađan Dinkić. „Zadovoljan sam ishodom pregovora s Međunarodnim monetamim fondom 

(MMF). Zajednička ocena je da Srbiji sada nije neophodna finansijska pomoć te institucije, ni kao podrška 

budžetu, ni kao podrška jačanju deviznih rezervi Narodne banke Srbije". sadržaj || 

Na meti obračun ugovornih kamata 
medij: Privredni pregled | rubrika: Ekonomija | strana: 3 | autor: Slobodan Raković 

U ugovorima o lizingu, revolvingu, otvaranju i vođenju računa, o depozitu i drugima, kamata ne b i smela da 

bude obračunavana konformnom metodom. Ukoliko inicijativa bude prihvaćena i zakonske odredbe 

proglašene neustavnim, mnogim dužnicima, naročito onima čije obaveze traju duže od jedne godine, smanjiće 

se dug, jer će biti manja kamata. Po drugi put Valjevci pokreću inicijativu za ocenu ustavnosti finansijskih 

zakona, sada obračuna ugovornih kamata konformnom metodom. Prvi put su uspeli i mnogim građanima je 

laknulo. sadržaj || 


